
UCHWAŁA NR XIII/97/12
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 29 marca 2012 roku

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta 
Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym 
(tekst jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 103 ust. 1 Uchwały 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 
r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§ 1. Przyjąć sprawozdanie z działalności komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta za 2011 
rok jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Gminy i Miasta.

PRZEWODNICZĄCY RADY

Marian Lewandowski



     Załącznik do Uchwały Nr XIII/97/12 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 29 marca 2012 roku

Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej w 2011 roku

Komisja  rewizyjna  w  2011  roku  pracowała  w  oparciu  o  przyjęty  plan  pracy  Uchwałą 
IV/19/10 z dnia 29 grudnia 2010 roku i uchwałę w sprawie ustalenia przedmiotu działania 
komisji.

Komisja odbyła 8 posiedzeń.

W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na 
liście obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:
• Kontrola finansowa w Bibliotece Publicznej w Izbicy Kujawskiej za 2010 rok.

Komisja  stwierdziła,  że  brak  jest  podjazdu  dla  osób  niepełnosprawnych,  co  blokuje 
pozyskiwanie  środków  z  Urzędu  Marszałkowskiego  oraz  z  Ministerstwa  Oświaty. 
Ustalono  również,  że  nieuregulowana  jest  własność  lokalu,  co  również  blokuje 
pozyskiwanie środków gdyż pomieszczenie musi być własnością Biblioteki. Potrzebny 
jest  remont  łazienki  gdyż  nie  jest  ona  przystosowana  dla  niepełnosprawnych 
czytelników.
Kontrola  finansowa  przeprowadzona  w  bibliotece  zgodna  ze  sprawozdaniem 
finansowym oraz stanem faktycznym.

• Kontrola finansowa  Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół.
Tematem kontroli  były sprawy takie  jak,  kwota  subwencji  na  jedno dziecko,  kwota 
subwencji  na  szkołę,  ile  urząd  dokłada  środków  do  każdej  szkoły,  jakie  środki 
zewnętrzne zostały pozyskane. Kierownik Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 
Szkół razem z księgową udzieli komisji wyczerpujących odpowiedzi. 

• Kontrola finansowa w Miejsko - Gminnym Ośrodku Kultury za 2010 rok.
Kontrolę  dokumentacji  księgowej  przeprowadziła  upoważniona  przez  burmistrza 
Mirosława Jagodzińska. Szczegółowy protokół z kontroli znajduje się w aktach komisji. 
Księgowa Mirosława Jagodzińska kontrolując dokumentacje księgową  nie zauważyła 
żadnych nieprawidłowości.
W czasie kontroli komisja przyjęła następujące wnioski:

1. Zwiększenie  dotacji  na  rok  2011  w  kwocie  30  tyś  zł  dla  prawidłowego 
funkcjonowania Ośrodka Kultury.

2. Powołanie  instytucji  zarządzającej  Parkiem  Kulturowym  Wietrzychowice  w 
Wietrzychowicach i Gaju, gmina Izbica Kujawska.

3. Udzielenie pełnomocnictwa w sprawie zarządzania i promocji  Parkiem Kulturowym 
Wietrzychowice w Wietrzychowicach i  Gaju,  gmina Izbica Kujawska Dyrektorowi 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury Adamowi Myrcie do czasu powołania instytucji 
zarządzającej.

• Kontrola finansowa Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągów za 2010 rok.



Kontrolę finansową komisja przeprowadziła i nie stwierdziła zastrzeżeń.
• Rozpatrzenie sprawozdania  finansowego,  sprawozdania z  wykonania  budżetu wraz z 

opinią RIO oraz informacją o stanie mienia komunalnego.
Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.

• Przyjęcie wniosku w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta w 
Izbicy Kujawskiej za 2010 rok i udzielenia absolutorium z tego tytułu dla Burmistrza.
W  związku  z  pozytywną  opinią  przedłożonego  przez  burmistrza  sprawozdania 
finansowego,  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  gminy  i  miasta  za  2010  rok  oraz 
informacji  o  mieniu  komunalnym  wszyscy  członkowie  głosowali  za  przyjęciem 
wniosku o udzielenie absolutorium dla burmistrza. 

• Kontrola przetargu na dostawę kruszywa.
Przemysław Nowakowski przedstawił komisji informację o przetargach. Po zapoznaniu 
się  z  dokumentacja  przetargową  komisja  nie miała  zastrzeżeń  do przeprowadzonych 
przetargów.

• Ocena sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku.
Wszyscy członkowie pozytywnie opiniowali sprawozdanie z wykonania budżetu za 1 
półrocze 2011 roku.

• Rozliczenie funduszu płac UGiM za 2011 rok
Członkowie komisji po przeanalizowaniu funduszu płac UGiM na 2011 rok wystąpili z 
wnioskiem do Burmistrza Gminy i Miasta o wykorzystanie wolnych środków funduszu 
płac za rok 2011 w kwocie około 9 tyś zł poprzez podwyżki dla pracowników Urzędu 
Gminy i Miasta od dnia 1 grudnia 2011 roku.

• Rozpatrzenie projektu budżetu na 2012 rok.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu przyjmując n/w wnioski:
1. Zwiększenie dotacji na Klub Sportowy ze 108 tyś zł do 150 tyś zł.
2. Zwiększenie dotacji dla MGOK o kwotę 6 tyś zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie 
dyrektora.
3. Opracowanie dokumentacji na drogi Augustynowo- Izbica Kujawska oraz Zdrojówka 
– Izbica Kujawska.
4. Budowę oczyszczalni ścieków.

Komisja wydała opinie na temat projektów uchwał:

• w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków.

• w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  określonej  przez 
rzeczoznawcę majątkowego przy sprzedaży lokali mieszkalnych najemcom.

• w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
• w sprawie obniżenia ceny skupu żyta określonej  w art.  6 ust.  2 ustawy z dnia 15 

listopada 1984 roku o podatku rolnym, jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 
terenie gminy.

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
• w sprawie ustalenia opłaty targowej.

Wnioski oraz opinie zostały przekazywane przez Przewodniczącego Komisji adresatom.
Z odpowiedziami udzielonymi na powyższe wnioski członkowie komisji byli zapoznawani na 
następnych posiedzeniach.

PRZEWODNICZĄCY RADY

Marian Lewandowski


